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P R O T O K Ó Ł Nr XII/16 

z obrad XII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się w dniu 5 maja 2016 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Mazowieckiego. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Mazowieckiego na realizację zadań publicznych w postaci wykonania i przekazania 
dokumentacji technicznej na rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 559 relacji Lipno – 
Płock w miejscowości Maszewo Duże. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 
Biała na lata 2016 – 2020. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową na 2015 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej Stara Biała. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 

z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. 
Maszewo. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. 
Wyszyna. 

14. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2015 dla Gminy Stara 
Biała. 

15. Zapytania i wolne wnioski. 
16. Zakończenie obrad.              
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XII Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Rozpoczęła 
się o godz.9.05 i zakończyła o godz. 12.25. 

Listy obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Wojciech Żółtowski – Przewodniczący Rady Gminy. 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Na sesję nie przybył, 
z powodów osobistych, radny Jacek Portalski. 
Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 
sołtysów i zaproszonych gości, w tym druhów OSP. 

Ad. 2.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 
 
Porządek obrad: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2.   Zatwierdzenie porządku obrad.  
3.   Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Mazowieckiego. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Mazowieckiego na realizację zadań publicznych w postaci wykonania i przekazania 
dokumentacji technicznej na rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 559 relacji Lipno – Płock w 
miejscowości Maszewo Duże. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na 
lata 2016 – 2020. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową na 2015 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Stara Biała. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 

z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 

z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Wyszyna. 
14. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2015 dla Gminy Stara Biała. 
15. Zapytania i wolne wnioski. 
16. Zakończenie obrad.       
 
Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany porządek 
obrad. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosów „za”) przyjęła 
proponowany porządek obrad.  
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Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia XI sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia sesji 
radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokółu, wobec czego poddał pod głosowanie projekt 
protokółu w sesji. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z XI Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie (14 
głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy poinformował o następujących sprawach: 
 Rozstrzygnięto przetargi na następujące inwestycje: 

 dokończenie ul. Wspólnej w Mańkowie, wyłoniony wykonawca to firma Krusz-Bet s.c. 
z Mławy. Koszt inwestycji ok. 275 tys. zł, 

 budowa ul. Klonowej w Nowych Proboszczewicach, wyłoniony wykonawca to PRD 
Lipno. Koszt inwestycji ok. 464 tys. zł, 

 część drogi w Mańkowie w kierunku Wyszyny, do byłej firmy Polandia, prawdopodobnie 
wykonawcą będzie PRD Lipno. Koszt inwestycji 259 tys. zł. 

 W dniu dzisiejszym nastąpi otwarcie ofert na wynajem sprzętu do remontu dróg, natomiast 
jutro – otwarcie ofert na realizację oświetlenia ulicznego przez gminę. 

 Odnośnie budowy sali sportowej w Maszewie Dużym – został skutecznie wykluczony 
oferent, który złożył najtańszą ofertę, ponieważ nie spełniała ona wszystkich wymogów 
specyfikacji. Wybrano ofertę złożoną przez firmę NAFIBUD S.A. z Bielska Podlaskiego, 
która zaoferowała kwotę poniżej 6 mln zł. NAFIBUD nie zgłosił się jeszcze do podpisania 
umowy z powodu problemu z zabezpieczeniem należytego jej wykonania.  

 Trwają końcowe prace nad opracowaniem zgodnego z aktualnymi przepisami studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Stara Biała, w oparciu 
o które zostaną przygotowane miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego 
m. Maszewo przy granicy z Płockiem i m. Nowa Biała. 

 Otrzymaliśmy pieniądze, które powinny wystarczyć na opracowanie programu rewitalizacji 
dla gminy. Plan ten będzie elementem składowym wielu wniosków o dotacje unijne. 

 Został ogłoszony nabór wniosków na budowę fotowoltanicznych na budynkach 
mieszkalnych. Prawdopodobnie wystąpimy o te pieniądze w partnerstwie z gminami Bielsk 
i Brudzeń Duży, co pozwoli zgromadzić więcej punktów, więc da większe szanse na 
uzyskanie dotacji w wysokości do 80% kosztów kwalifikowanych. 

  Budowa ścieżki rowerowej pomiędzy Maszewem a Maszewem Dużym jest na etapie 
projektowania.  Wójt zwrócił uwagę na czas konieczny do realizacji tej inwestycji oraz 
problemy związane z brakiem dostępu do gruntu. 

 Wkrótce zostanie zamknięte skrzyżowanie drogi wojewódzkiej z drogą powiatową 
w kierunku Wyszyny w związku z jego modernizacją. Zakończenie robót zaplanowano na 30 
października 2016 r.  Następnie Wójt pokrótce omówił wyznaczone objazdy. 

 Został podpisany protokół uzgodnień z Zarządem Dróg Powiatowych w Płocku w sprawie 
modernizacji dróg powiatowych na terenie gminy przy udziale 50% gminy i 50% powiatu 
płockiego: 

 budowa ronda na skrzyżowaniu trzech dróg powiatowych z drogą gminną w Starym 
Draganiu, 

 modernizacja pozostałej części drogi Bronowo-Zalesie w kierunku Ciachcina do granicy 
z Gminą Bielsk, 

 modernizacja odcinków drogi od rozdzielni w Kruszczewie przez Ogorzelice do drogi 
wojewódzkiej nr 540, 

 modernizacja drogi Płock – Bonisław w partnerstwie z Powiatem Płockim i  Gminą Płock 
w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych, 
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 budowa ścieżki pieszo – rowerowej w Białej w kierunku ul. Wołodyjowskiego 
i skrzyżowania w Białej, 

 budowa drogi Wyszyna – Ulaszewo, po wybudowaniu kanalizacji sanitarnej, 

 budowa wybranych fragmentów drogi Biała – Dziarnowo – Stare Proboszczewice. 
W ramach modernizacji tej drogi będzie wykonany most w Dziarnowie. 

 Wójt zwrócił się do Przewodniczącego Rady o zwołanie kolejnej sesji na dzień 24 
maja, w związku z koniecznością podjęcia uchwały w sprawie taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków; dla gospodarstw domowych 
proponowana jest cena wody w wysokości 3,25 zł, a za odbiór ścieków 5,12 zł przy 
cenie wody w Płocku od 1 lipca br. 4,16 zł i ścieków 6,12 zł. Po modernizacji SUW w 
Białej i połączeniem wodociągiem Białej z Maszewem Dużym będzie można znacznie 
zmniejszyć ilość droższej wody kupowanej z Płocka, co pozwoli na obniżenie ceny 
wody. Wójt dodał, że należy dążyć do zmniejszania dopłat gminy do kosztów wody i 
ścieków. 

 Wójt zauważył, że przyjmowanie wniosków w ramach programu Rodzina 500 plus 
przebiega bez problemów; dotychczas złożono ponad 800 wniosków. Dodał, że GOPS 
przygotował się starannie do tego zadania. 

 30 kwietnia około 60 druhów OSP odbyło pielgrzymkę do Popowa Kościelnego, gdzie 
byliśmy najliczniej reprezentowaną gminą. 

 W dniu 2 maja br. została parafowana umowa w sprawie budowy pozostałej części drogi 
wojewódzkiej nr 559 w Maszewie Dużym. W ramach tej umowy gmina wykona 
dokumentację techniczną i poniesie 50% kosztów odszkodowań za grunty. Wójt 
Podziękował radnym i sołtysom za obecność na spotkaniu i zauważył, że zabiegi ze 
strony gminy, które zaowocowały wsparciem Marszałka Województwa Mazowieckiego 
A. Struzika i dyr. MZDW M. Kaczmarka, w konsekwencji doprowadziły do parafowania 
tej umowy. Przypomniał również, że do 2010 roku gmina Stara Biała na realizację tej 
inwestycji wydała 1 mln zł. 

 Wójt zaprosił na 7 maja do Starych Proboszczewic na uroczystość 90-lecia OSP 
Proboszczewice, przekazanie sztandaru dla powiatowego oddziału OSP i majówkę dla 
dzieci i dorosłych, a 8 maja na przegląd gminnych orkiestr dętych oraz występ orkiestry 
z Nadarzyna mającej opinię jednej z najlepszych w kraju. 

 Wójt poinformował osoby zainteresowane, że w dniu dzisiejszym o godz. 11.00 w Auli 
Politechniki Warszawskiej w Płocku przy ul. Łukasiewicza odbędzie się konferencja 
poświęcona sprawie ewentualnego podziału administracyjnego woj. mazowieckiego. 

 
Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta i wobec braku 
pytań przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 5. 
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych 
w okresie między sesjami. 
Komisja Rewizyjna spotkała się jeden raz. W zastępstwie nieobecnego Przewodniczącego 
Komisji Jacka Portalskiego radny Marek Krajewski omówił tematykę posiedzenia, którą byłą 
realizacja zadań w zakresie ochrony p.poż., opieki zdrowotnej, rekreacji i sportu. 
W sprawach różnych Komisja: 
1. Uzgodniła, że ul. Klonowa w Nowych Proboszczewicach powinna być zbudowana bez 

chodników, ze zjazdami utwardzonymi tłuczniem. 
2. Zajmowała się bieżącymi sprawami gminy. 
 
Komisja Budżetowa spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Marek Moderacki,  
omówił tematykę posiedzenia, którą było bieżące utrzymanie dróg ze szczególnym 
uwzględnieniem utrzymania zimowego w sezonie 2015/2016. 
W sprawach różnych Komisja zajmowała się bieżącymi sprawami gminy. 
 
Komisja Polityki Społecznej spotkała się dwa razy. Przewodniczący Komisji Hubert 
Murawski omówił tematykę posiedzenia: 
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1. Funkcjonowanie transportu zbiorowego na terenie Gminy Stara Biała, współpraca z KM 
Płock Sp. z o.o. 

2. Działalność GOKiS oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w 2015 r.  
3. Utrzymanie szkół i przedszkoli na terenie gminy. 
4. Realizacja zadań w zakresie pomocy społecznej przez GOPS w 2015 r. 
W sprawach różnych Komisja: 
1. Wydała jednogłośnie pozytywną opinię odnośnie proponowanych cen za dostarczoną wodę 

i odprowadzone ścieki za okres od 1 lipca 2016 r. do 30 czerwca 2017 r. 
2. Zajmowała się bieżącymi sprawami gminy. 
 
Radny Władysław Mikołajczyk: 
 Zapytał, czy informacja o zagrożeniu działalności orlików wobec ograniczonej dotacji na te 

obiekty jest prawdziwa. 
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Hubert Murawski zauważył, że w dniu 
posiedzenia Komisja nie miała jeszcze takiej informacji, wobec czego sprawa dotacji na 
działalność orlików nie mogła zostać omówiona. Przyłączył się do pytania zadanego przez 
radnego Władysława Mikołajczyka. 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu Roland Bury wyjaśnił: 
 Nie ma najmniejszego zagrożenia działalności orlików. Ministerstwo Sportu i Turystyki 

opóźniło wnioski o przyznawanie dotacji dla animatorów o miesiąc. Z dwóch złożonych 
wniosków przyznano jeden - na Maszewo Duże. Wniosek o dofinansowanie dla Nowych 
Proboszczewic złożymy niedługo, w trakcie drugiego naboru. Dofinansowanie wynosi 500 zł 
miesięcznie, więc niezależnie od niego umowy z animatorami na obu boiskach zostały 
podpisane.  
W uzupełnieniu wypowiedzi dyr. Burego Wójt zauważył, że orlik w Maszewie Dużym był 
budowany z programów rządowych, które miały pierwszeństwo w otrzymaniu pieniędzy, 
a orlik w Nowych Proboszczewicach wyłącznie z funduszy gminy. 

 
Przewodniczący Rady i Wójt złożyli wszystkim strażakom w gminie z okazji ich święta 
przypadającego 4 maja  podziękowania i życzenia utrzymania wysokiego zaufania 
społeczeństwa, jak najmniej sytuacji, w których musieliby interweniować oraz zdrowia 
i szczęścia. 
Za życzenia i zaproszenie na sesję Rady Gminy podziękował komendant OSP w Starej Białej 
druh Marek Żakowski podkreślając, że takie spotkania mobilizują do dalszej pracy społecznej. 
 
Wobec braku uwag i dalszych pytań odnośnie przedstawionych sprawozdań Przewodniczący 
Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 6.  
Głos zabrali: 
Radny Stanisław Antoszkiewicz: 
 Zapytał, kiedy zostanie zamontowane oświetlenie w Ogorzelicach. 
 Zapytał, kiedy zostanie docieplony budynek nr 10/5 w Ogorzelicach. 
 Poruszył sprawę zamulonego i zarośniętego rowu w Ogorzelicach, do którego spływają 

ścieki od strony Zągot powodując odór uciążliwy dla mieszkańców. 
 Poprosił o pomoc w usunięciu barszczu Sosnowskiego. 
 
Radny powiatu płockiego Marcin  Piotrowski: 

 Z okazji święta strażaków złożył im życzenia szczęścia w służbie, podkreślając rolę 
strażaków w społecznościach wiejskich. 

 Poinformował pokrótce o planie inwestycji dróg powiatowych do 2019 roku. 

 Zauważył, że planowana kontynuacja budowy ul. Lipnowskiej, stanowiącej odcinek drogi  
wojewódzkiej nr 559 w Maszewie Dużym, jest dużą zasługą dobrze zarządzanej i zamożnej 
Gminy Stara Biała. 

 
Radny Jan Sieradzki: 
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 Poprosił kierownika Posterunku Policji w Starej Białej Zdzisława Dybca o kontrole 
przestrzegania prędkości przez kierowców na ul. Sierpeckiej w Starych Proboszczewicach 
w kierunku Golejewa. 

 Poprosił radnego powiatowego o interwencję w sprawie naprawienia zapadliska w ul. 
Sierpeckiej w okolicach działki nr 10/15 w Starych Proboszczewicach. 

Radny Marek Krajewski: 
 Poprosił o wystąpienie do firmy Energa o dokończenie oczyszczania linii energetycznych 

z wrastających gałęzi drzew w ul. Lipnowskiej w Maszewie Dużym. 
 Zapytał, czy coś się dzieje w sprawie zagospodarowania terenu przy stawie za szkołą, 

odzyskanego od Płockiej Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej. 
Radny Leszek Majczyna: 
 Zapytał, na jakim etapie jest budowa kanalizacji w Ludwikowie i czy można mieć wgląd do 

umowy zawartej z projektantką. 
 Zapytał, na jakim etapie jest budowa oświetlenia na drodze powiatowej od Wyszyny do 

Ulaszewa i od domu z bali w kierunku schetynówki. 
 Zapytał, w  jaki sposób i kiedy zostanie rozwiązany problem właścicielki działki nr 37/2 

w Ludwikowie. 
Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Downarowicz: 
 Zapytał, kiedy będzie ogłoszony przetarg i nastąpi budowa ulic Wrzosowej i Słonecznej 

w Brwilnie. 
 Poprosił o prawidłowe ustawienie znaku „koniec strefy zamieszkania” przy styku ulic 

Wrzosowej ze Spacerową, który jest skierowany w złą stronę. 
 Poprosił o informację, czy są już dostępne środki unijne na budowę świetlic wiejskich 

i placów zabaw. 
 Zaproponował, aby przy drogach, na których są chodniki, np. przy ul. Spacerowej i  ul. 

Wrzosowej  ustawić ławki i kosze na śmieci. 
Radny Sławomir Dąbrowski: 
 Poprosił  o wywieszenie informacji na tablicy sołeckiej określającej termin założenia gazu. 
 Zapytał o termin budowy chodnika na ul. Płockiej w Nowych Proboszczewicach. 
Przewodniczący Rady: 
 Poprosił o wybudowanie siłowni zewnętrznej na tzw. szkółkach w Białej. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na sprawy zgłoszone przez radnego Stanisława Antoszkiewicza: 
 W maju zostało zaplanowane spotkanie z przedstawicielami spółki Energa Oświetlenie, 

podczas którego zostanie ustalony zakres i termin  montażu lamp. 
 Budynek zostanie wkrótce docieplony. To zadanie jest  w budżecie. 
 Sprawa zostanie przekazana do Urzędu Gminy w Zągotach z prośbą o sprawdzenie, skąd 

pochodzą ścieki. 
 Za likwidację barszczu Sosnowskiego odpowiada właściciel działki, który powinien 

systematycznie usuwać roślinę, nie dopuszczając do jej zakwitnięcia. 
Na prośbę radnego Marka Krajewskiego: 
 Urząd Gminy ponownie wystąpi o usunięcie pozostałych gałęzi drzew wrastających w linie 

energetyczne na ul. Lipnowskiej. 
Na pytania radnego Leszka Majczyny: 
 Oświetlenie drogi powiatowej zostanie zrealizowane w ramach przetargu; otwarcie ofert 

nastąpi w dniu jutrzejszym. Odnośnie oświetlenia drogi między schetynówką a drogą 
powiatową – jest ono na etapie projektowania. 

 Odnośnie problemu właścicielki działki nr 37/2 w Ludwikowie – zaproponowane rozwiązanie 
pozwoli na wydzielenie działki mającej  dostęp do dróg publicznych. 

Na sprawy poruszone przez Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Downarowicza: 
 Przetarg na budowę ul. Słonecznej i fragmentu ul. Wrzosowej zostanie wkrótce ogłoszony; 

realizacja jest planowana na 2016 r. 
 Odnośnie znaku strefa zamieszkania na skrzyżowania ul. Spacerowej z ul. Wrzosową – 

zostanie to sprawdzone. 
 Odnośnie ustawienia ławek i koszy na śmieci – przyjmujemy do realizacji. 
Na pytania radnego Sławomira Dąbrowskiego: 
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 Opóźnienia w postępie gazyfikacji są spowodowane przyczynami leżącymi po stronie 
Zakładu w Ciechanowie. Pełną informację w sprawie planowanego terminu doprowadzenia 
gazu powinniśmy otrzymać w ciągu miesiąca. 

 Chodnik na ul. Płockiej jest na etapie projektowania od ul. Chabrowej do cmentarza. 
Na prośbę Przewodniczącego Rady: 
 Czekamy na otwarcie konkursów w ramach PROW, do którego zamierzamy zgłosić wnioski 

na budowę siłowni na wolnym powietrzu w Maszewie, Białej i Wyszynie. 
 
Kierownik Posterunku Policji w Starej Białej Zdzisław Dybiec: 

 Odnośnie przekraczania prędkości na ul. Sierpeckiej zgłoszonej przez radnego Jana 
Sieradzkiego – patrol Policji zostanie wysłany na tę ulicę. 

 Poinformował o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy: w kilku sołectwach odbyły się 
debaty społeczne z udziałem Policji poświęcone bezpieczeństwu publicznemu. Na 
podstawie złożonych przez mieszkańców wniosków tworzone są mapy zagrożeń. Najwięcej 
wniosków dotyczy zagrożeń w ruchu drogowym. Dodał, że wystąpił do Naczelnika Ruchu 
Drogowego 
w Płocku o patrole w miejscach wskazanych przez mieszkańców. Dalej poinformował, że 
uaktywnił się złodziej metali kolorowych w miejscowościach Nowe i Stare Proboszczewice, 
Dziarnowo oraz w Nowym i Starym Draganiu. Dodał, że Policja zabezpiecza również 
wszystkie mecze rozgrywane  przez Start Proboszczewice i Amator Maszewo, a w dniach 7-
8 maja obchody Dnia Strażaka. Zaapelował do radnych o dofinansowanie Izby Wytrzeźwień 
w Płocku, aby Policja mogła przewozić do niej nietrzeźwych mieszkańców gminy 
powodujących awantury domowe. 

 
Prezes Zarządu Spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Sp. z o.o. Jarosław Rydzewski, na 
pytanie radnego Leszka Majczyny wyjaśnił, że budowa kanalizacji w Ludwikowie nadal jest na 
tym samym etapie projektowania. Natomiast co do wglądu w umowę – informacji udzieli 
w terminie późniejszym. 
 
Radna Marianna Stawicka wróciła do spraw zgłoszonych na poprzedniej sesji Rady Gminy: 
 Zapytała, czy jest planowana budowa chodnika wzdłuż drogi powiatowej przez Bronowo-

Zalesie. 
 Zapytała, czy są plany odnośnie zagospodarowania działki gruntu przy sklepie. 
 Zapytała, jak można pomóc mieszkańcom pozbyć się płynnych nieczystości, jeśli do ich 

nieruchomości nie jest doprowadzona kanalizacja. 
 
Prezes OSP w Proboszczewicach dh Leszek Łabędzki podziękował za życzenia i zaprosił na 
obchody Dnia Strażaka. 
 
Odpowiedzi Wójta na sprawy poruszone przez radną Mariannę Stawicką: 
 Pismo w sprawie budowy chodnika w Bronowie-Zalesiu zostało wysłane do ZDP, który 

odpowiedział, że ta inwestycja jest nieracjonalna. Natomiast Wójt widzi potrzebę 
zagospodarowania terenu przy zatoce autobusowej. 

 Odnośnie wolnego placu przy palarni kawy, który mieszkańcy chcieliby przeznaczyć na plac 
zabaw – będzie to zrealizowane, ale w nieco późniejszym terminie. 

 Rozwiązaniem problemu odbioru nieczystości płynnych mogą być przydomowe biologiczne 
oczyszczalnie ścieków. Koszt jednej oczyszczalni to 12 – 15 tys. zł, z czego mieszkaniec 
zapłaciłby 2,5 – 3 tys. zł, tj. na poziomie odpłatności w sąsiednich gminach. Wójt 
poinformował również o możliwości ubiegania się o dofinansowanie na budowę kanalizacji 
z PROW w łącznej kwocie 2 mln zł. 

Sołtys Bronowa-Zalesia Bogdan Jachimowicz: 
 Zaproponował budowę chodnika szerokości 1,2 m w Bronowie-Zalesiu wzdłuż drogi 

powiatowej od strony jezdni. 
Sołtys Włoczewa Barbara Żółtowska: 
 Poprosiła o położenie polbruku przy świetlicy wiejskiej we Włoczewie. 
 Poprosiła o przeniesienie i naprawę tablicy sołeckiej. 
 Poprosiła o sprzątnięcie bałaganu po remoncie świetlicy wiejskiej. 
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Odpowiedzi Wójta: 
 Polbruk zostanie położony po ustabilizowaniu się gruntu. 
 Sprawa tablic informacyjnych zostanie rozwiązana kompleksowo dla wszystkich sołectw. 
 Odnośnie uprzątnięcia świetlicy – zostanie  to sprawdzone. Wójt dodał, że takie sprawy 

byłyby szybciej załatwione gdyby były zgłaszane na bieżąco, a nie dopiero na sesji Rady 
Gminy, która odbywa się kilka razy w roku. 

 
O godz. 11.30 Przewodniczący Rady zarządził 15 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 11.45 wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścił Kierownik Posterunku Policji w Starej Białej Zdzisław 
Dybiec. 
 
Ad. 7. 
Salę obrad opuścił radny Krzysztof Paradowski. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Województwa Mazowieckiego. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosów „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 115/XII/16 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 
Mazowieckiego (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego na realizację zadań publicznych w postaci 
wykonania i przekazania dokumentacji technicznej na rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 559 
relacji Lipno – Płock w miejscowości Maszewo Duże. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosów „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 116/XII/16 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego na realizację zadań publicznych w postaci wykonania i przekazania 
dokumentacji technicznej na rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 559 relacji Lipno – Płock 
w miejscowości Maszewo Duże (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2016 – 2020. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
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Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosów „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 117/XII/16 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 
Biała na lata 2016 – 2020 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
Gminy Stara Biała na 2016 rok. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Na prośbę Przewodniczącego Rady Skarbnik Gminy omówiła zmiany w budżecie gminy na 
2016 rok przewidziane w projekcie uchwały. 
Na salę obrad powrócił radny Krzysztof Paradowski. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 118/XII/16 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2016 rok 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Stara Biała. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosów „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 119/XII/16 w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Maszewo. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Na prośbę radnego Marka Krajewskiego Wójt wskazał położenia działki gruntu, o której mowa 
w projekcie uchwały. 
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Wobec braku dalszych pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosów „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 120/XII/16 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Wyszyna. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wójt wskazał położenia działki gruntu, o której mowa w projekcie uchwały. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosów „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 121/XII/16 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Wyszyna 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali wcześniej Ocenę zasobów pomocy 
społecznej na rok 2015 dla Gminy Stara Biała przygotowaną przez Kierownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej Stara Biała Małgorzatę Wiśniewską-Klimczewską. 
Następnie poprosił radnych o zadawanie pytań do przedstawionego dokumentu. Wobec braku 
pytań ze strony radnych Przewodniczący Rady stwierdził, że radni  przyjęli  bez uwag 
i wniosków Ocenę zasobów pomocy społecznej na rok 2015 dla gminy Stara Biała i przeszedł 
do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 15. 
W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 
Radny Jan Sieradzki: 
 Poprosił o przekazywanie wszystkich materiałów okołobudżetowych wraz z zaproszeniem 

na sesję. 
Sołtys Miłodroża Czesław Kowalski: 
 Zapytał o możliwość budowy drogi w Miłodrożu i poprosił, aby został chociaż wykonany jej 

projekt. 
Radny Jan Sieradzki zauważył, że mieszkańcy Miłodroża chcieliby otrzymać na swoje pismo 
odpowiedź. 
 
Odpowiedź Wójta: 
 Trwa opracowanie programu budowy dróg gminnych, który powinien zostać przygotowany 

w I połowie br. Z tego powodu wcześniejsze zlecanie opracowania projektu nie jest celowe, 
a udzielanie odpowiedzi w tym momencie – przedwczesne. 
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Radny Władysław Mikołajczyk: 
 Zauważył, że zrealizowane inwestycje pochłonęły większą część budżetu na cele 

inwestycyjne oraz zwrócił uwagę na wystąpienia niektórych mieszkańców ponawiających 
nieracjonalne żądania budowy drogi, przy której mieszka niewiele osób. 

Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 
 Przypomniała swoją wcześniejszą prośbę o dwie tablice informacyjne dla sołectwa 

Ogorzelice. 
Sołtys Miłodroża Czesław Kowalski: 
 W celu ustalenia kolejności dróg, które będą przyjęte do realizacji, zaproponował ich podział  

na kategorie wg przyjętego kryterium, np. wg liczby mieszkańców, którzy przy niej 
mieszkają. 

Wójt odpowiedział, że zgodnie z ww. kategorią droga w Miłodrożu znalazłaby się na końcu listy. 
Dodał, że na problem budowy dróg trzeba patrzeć w odniesieniu do potrzeb wszystkich 
miejscowości w gminie. 
 
Radna Marianna Stawicka: 
 Zapytała, czy zostało złożone pismo dot. drogi koło działki nr 33/5 w Bronowie-Zalesiu. 
 Zapytała, czy są ustalenia w sprawie poprawienia drogi od cmentarza w kierunku PKP. 
 Zauważyła, że w gminie są mieszkańcy, którzy do tej pory nie mają wody bieżącej. Zwróciła 

się do radnych z prośbą o pomoc w rozwiązaniu tego problemu. 
Odpowiedzi Wójta: 
 Pismo zostało złożone. 
 Takich ustaleń jeszcze nie ma. 
Przewodniczący Rady zauważył, że na terenie województwa mazowieckiego znajdują się 
jeszcze odcinki dróg wojewódzkich, które nawet nie są utwardzone. 
 
Ad. 16. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady  XII Sesji 
Rady Gminy Stara Biała.            
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